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Protokół Nr XXXI/2008 
z XXXI Sesji Radv Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

odbytej w dniu 1 listopada 2008 r. 
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Łodzi. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12:00 i trwała do godziny 14:20. 
Skład Rady Powiatu - 19 radnych. 
Obecnych - 19 radnych. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego - Pan Ryszard 
Surowiec serdecznie powitał Radnych, Zarząd Powiatu, Pana Starostę, Pana 
Wicestarostę, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza, Mecenasa, Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy, Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie, Dyrektorów, Naczelników i Kierowników a także 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Rzgowie oraz wszystkich przybyłych 
na Sesję Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego,. 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 
prawomocnych uchwał przez Radę Powiatu. 

Pkt 2. porządku obrad - Przyjęcie porządku obrad XXXI Sesji Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż Zarząd Powiatu zwrócił się z prośbą 
o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu dotyczącego 

zaopiniowania projektu uchwały w spraw zmian w budżecie powiatu. Poprosił 
także w imieniu Pani Skarbnik o zmianę kolejności, aby punkt 4 i 5 przesunąć 
jako punkty 19 i 20. Odczytał porządek obrad wraz ze zmianami. Do porządku 
nie zgłoszono uwag i został przyjęty jednogłośnie, przy ilości głosów: "za" - 18, 
"przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej plan finansowy Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w roku 2008. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Koluszki 

porozumienia w sprawie powierzenia na 2009 rok Miejskiej Bibliotece Publicznej 
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im. Władysława Strzemińskiego w Koluszkach zadań Powiatowej Biblioteki 
Publicznej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 2761XXVI/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Rzgów 
na modernizację dróg powiatowych w 2008 roku. 

7. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 1951XIX/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 28 lutego 2008 r. w sprawie przyjęcia pomocy 
finansowej od gminy Tuszyn na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa hali 
sportowej dla Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie". 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2008 w związku z realizacją projektu pn. "Dobry wybór -lepsza przyszłość". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 
2008 w związku z realizacją projektu pn. "Nowa jakość usług rynku pracy". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmIan budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
narok 2008. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na rok 2008 w związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn. "Budowa hali 
sportowej dla ZSP w Tuszynie" . 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 2511XXIV/2008 Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008 r. w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu bankowego w 2008 r. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 

narok 2008. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 - 2015. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w "Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu 

Łódzkiego Wschodniego na lata 2007 2015" przyjętego Uchwałą 

Nr 247IXXIV/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008 roku. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie współpracy Powiatu Łódzkiego Wschodniego z Gminą 

Rzgów w zakresie przystąpienia do realizacji "Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008 - 2011". 

17. Podjęcie uchwały w sprawie współpracy Powiatu Łódzkiego Wschodniego z Gminą 
Tuszyn w zakresie przystąpienia do realizacji "Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008 - 2011 ". 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
narok 2008. 

19. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
20. Interpelacje i zapytania. 
21. Odpowiedzi na interpelacj e i zapytania. 
22. Wolne wnioski i sprawy różne. 
23. Zamknięcie obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 3. porządku obrad - Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pan Przewodniczący powiedział, iż protokół z XXX Sesji był wyłożony 

w Biurze Rady. Zapytał, czy są uwagi do protokołu. Nie zgłoszono uwag. 
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W wyniku głosowania protokół został przyjęty, przy ilości głosów: "za" - 19, 
"przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O. 

Pkt 4. porządku obrad -
finansowy Państwowego 

Niepełnosprawnych dla 
w roku 2008. 

Podjęcie uchwałv zmieniaiacei Dian 
Funduszu Rehabilitacji Osób 

Powiatu Łódzkiego Wschodniego 

Pani Urszula Łużniak - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
przedstawiła propozycję uchwały zmieniającej plan finansowy Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego w roku 2008. Zmiany są odpowiedzią na pismo Powiatowego 
Urzędu Pracy realizującego część zawodową, dotyczą części rehabilitacji 
zawodowej - przesunięcia środków 12.979,00 zł na rehabilitację społeczną 
na zadanie dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 
ortopedyczne i środki pomocnicze przyznane osobom niepełnosprawnym. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki 
Społecznej oraz Komisji Budżetu i Finansów. 

Pan Jarosław Suwalski - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej oraz Pani 
Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowali, 
iż komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, 
w wyniku którego, przy ilości głosów: "za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję 
się" - O uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Pkt 5. porządku obrad - Podjęcie uchwałv w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie z Gminą Koluszki porozumienia w sprawie 
Dowierzenia na 2009 rok Miejskiej Bibliotece Publicznej 
im. Władysława Strzemińskiego w Koluszkach zadań Powiatowej 
Biblioteki Publicznej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Szelest - Inspektor w Wydziale 
Polityki Społecznej. Zgodnie z ustawą o bibliotekach Powiat ma obowiązek 
prowadzenia co najmniej jednej biblioteki publicznej. Zadania Powiatowej 
Biblioteki Publicznej może wykonywać na podstawie porozumienia biblioteka 
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publiczna działająca i mająca swoją siedzibę na terenie powiatu. Jak corocznie 
proponuje się przekazanie prowadzenia tych zadań Miejskiej Bibliotece 
w Koluszkach, na który to cel będzie przeznaczona dotacja w kwocie 
23.400,00 zł. Porozumienie określi terminy i zasady przekazywania środków 
finansowych na realizację tych zadań. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opmn Komisji Polityki 
Społecznej oraz Komisji Budżetu i Finansów. 

Pan Jarosław Suwalski - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej oraz Pani 
Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowali, 
iż komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, 
w wyniku którego, przy ilości głosów: "za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję 
się" - O uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pkt 6. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sJJrawie zmiany 
uchwały Nr 2761XXVI/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
w sDrawie przyjęcia Domocy rzeczowej od gminy Rzgów 
na modernizację dróg powiatowych w 2008 roku. 

Pani Barbara Ignatowska - Skarbnik Powiatu powiedziała, że projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr 276/XXVI/2008 Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od gminy Rzgów 
na modernizację dróg powiatowych w 2008 roku został przygotowany 
w związku z uchwałą podjętą przez Radę Miejską w Rzgowie, zwiększającą 
pomoc rzeczową dla Powiatu na modernizację dróg powiatowych o kwotę 
60.000,00 zł, tj. do wysokości 1.740.000,00 zł. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki oraz Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji 
Budżetu i Finansów poinformowali, iż komisje jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, 
w wyniku którego, przy ilości głosów: "za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję 
się" - O uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pan Starosta skierował podziękowania do Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej 
w Rzgowie za przekazywanie środków na drogi powiatowe. 

Pkt 7. porządku obrad - Podjecie uchwalv w sorawie zmiany 
Uchwalv Nr 1951XIX/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
z dnia 28 lutego 2008 r. w sprawie przyjęcia pomocy finansowej 
od gminy Tuszyn na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa 
hali sportowej dla Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie". 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała, iż otrzymano decyzję 
o przyznaniu dotacji celowej z budżetu państwa w wysokości 640.000,00 zł 
na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. "Budowa hali sportowej 
dla Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie". W związku z tymi 
środkami następuje zmniejszenie udziału gminy w realizacji zadania do kwoty 
304.636,00 zł. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki oraz Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji 

" , 
{ Budżetu i Finansów poinformowali, iż komisje jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 19, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 

Podj ęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pkt 8. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sorawie zmian 
w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008 w związku 
z realizacją projektu pn. "Dobry wybór -lepsza przyszłość". 
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Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008 w związku z realizacją projektu 
pn. "Dobry wybór - lepsza przyszłość". Program realizowany przez Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie w ramach tzw. Programów systemowych. Program 
jest rozpisany do realizacji przez dwa lata, w tym roku wykonana zostanie 
większa część zadań niż zakładano w projekcie na ten rok, stąd niezbędne 

są przesunięcia środków finansowych. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opml1 Komisji Polityki 
Społecznej oraz Komisji Budżetu i Finansów. 

Pan Jarosław Suwalski - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej oraz Pani 
Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowali, 
iż komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 19, "przeciw" - 0, "wstrzymuję się" - ° uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008 w związku z realizacją 
projektu pn. "Nowa jakość usług rynku pracy". 

( Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2008 w związku z realizacją projektu 
pn. "Nowa jakość usług rynku pracy", który został przygotowany w związku 
ze zwiększoną kwotą wydatków w ramach projektu o kwotę 4.700,07 zł. 

Propozycja podpisania aneksu do umowy z Urzędem Pracy. Istnieje także 
konieczność zmiany klasyfikacji budżetowej przyznanej dotacji rozwojowej na 
podstawie informacji z Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki 
Społecznej oraz Komisji Budżetu i Finansów. 

Pan Jarosław Suwalski - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej oraz Pani 
Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowali, 
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iż komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 19, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na rok 2008. Proponuje się zwiększenia planu 
dochodów budżetu o kwotę per saldo 963.858,00 zł. w podziale na dochody 
bieżące i majątkowe odpowiednio, a także zmniejszenie planu wydatków 
o kwotę per saldo 881.142,00 zł. Zmiany p stronie przychodów i rozchodów, 
zgodnie z załącznikiem do uchwały. Zmian w planie dochodów dokonuje się 
w związku z: 

decyzją Ministra Finansów o przyznaniu dla powiatu środków z rezerwy 
subwencji ogólnej kwoty 26.614,00 zł 
uaktualnieniem planu w zakresie dochodów z tytułu odszkodowań 

za nieruchomości przeznaczone pod pas autostrady A-l, 
- analizą wykonania budżetu w jednostkach organizacyjnych 

Zmiany w planie wydatków dotyczą przede wszystkim zmniejszenia planu 
w związku z zakończeniem realizacji zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa 
i modernizacja drogi powiatowej Nr 2912E (24156) w gminie Andrespol". 
Dokonano zwiększenia planu wydatków inwestycyjnych na zadanie pn. "Zakup 
samochodu dla potrzeb Starostwa Powiatowego w Łodzi" o kwotę 22.000,00 zł, 
gdyż źródłem finansowania będą tylko środki Powiatu, a nie jak pierwotnie 
zakładano również środki z PFRON. Kolejne zmiany w planie wydatków 
związane są z dochodami osiągniętymi przez jednostki i przeznaczeniem ich 
na bieżącą działalność. 
Projekt uchwały obejmuje również zmmejszeme planu przychodów 
o planowany do zaciągnięcia kredyt długotenninowy w 2008 r. w kwocie 
2.000.000,00 zł na pokrycie planowanego deficytu budżetu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

zaciągniętych kredytów. 
Zmniejszenie planu rozchodów wynika z rezygnacji z zaciągnięcia kredytu, 
w związku z którym planowane były raty kapitałowe do spłacenia w 2008 r. 
w wysokości 155.000,00 zł. 
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Zmiany w planie finansowym PODGiK oraz Powiatowego Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym wynikają z bieżącej 
analizy realizacji budżetu. 
W załączniku nr 3 przedstawione jest zmniejszenie prognozy długu. 

W załączniku nr 4 przedstawiono zmiany w załącznikach inwestycyjnych. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 
i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pkt 11. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian 
budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008 w związku 
z realizacją zadania inwestycyjnego pn. "Budowa hali sportowej 
dla ZSP w Tuszvnie". 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Zmiany związane są z przyznaną 
dotacją w kwocie 640.000 zł na realizację inwestycji. Pokazuje się zmniejszenie 
pomocy finansowej dla Powiatu od Gminy Tuszyn na realizację zadania 
w związku z pozyskaniem środków finansowych z zewnątrz. Pani Skarbnik 
omówiła szczegółowo zasady finansowania zadania. W załączniku Nr 1 do 
uchwały rozpisano udziałami realizację zadnia. W Załączniku nr 3 pokazana jest 
pomoc finansowa od giny Tuszyn. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki oraz Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji 
Budżetu i Finansów poinformowali, iż komisje jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Pkt 12. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sorawie uchvlenia 
Uchwały Nr 2511XXIV/2008 Radv Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
z dnia 29 maja 2008 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
kredytu bankowego w 2008 r. 

Pani Skarbnik omówiła projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały 
Nr 2511XXIV/2008 Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 
2008 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego w 2008 r. 
Jest to konsekwencją uchwały zmieniającej budżet Powiatu i rezygnacji 
z zaciągnięcia długotermionowego kredytu. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie OpIllU Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
poinformowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 18, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pkt 13. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego. Zmiany związane są z realizacją zadań 

inwestycyjnych i dostosowaniem planu wydatków inwestycyjnych 
do faktycznego wykonania. Pani Skarbnik omówiła szczegółowo zmiany 
przedstawione w załącznikach do uchwały. Ponadto dokonano zmian w planie 
finansowym gospodarstwa pomocniczego Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 
związanych z bieżącą działalnością Warsztatów Szkolnych przy ZSP Nr 1 
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w Koluszkach, a także zmiany w Domach Pomocy Społecznej w Wiśniowej 
Górze i Lisowicach, zgodnie z załącznikami do uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 17, "przeciw" - 1, "wstrzymuję się" - 1 uchwała 
została podjęta. 

( Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Pkt 14. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie aktualizacji 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na lata 2007 - 2015. 

Pani Skarbnik powiedziała, że projekt uchwały w sprawie aktualizacji WPI 
dotyczy wprowadzenia zmian związanych z zakończeniem i rozliczeniem 
zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa i modernizacja drogi powiatowej 
Nr 2912E (24156) w gminie Andrespol. Zmianie uległ również harmonogram 
realizacji zadań inwestycyjnych pn. "Termomodernizacja ZSP Nr 2 
w Koluszkach" oraz "Budowa hali sportowej przy ZSP Nr 1 w Koluszkach". 
Wyjaśnione zostały sprawy związane z wymaganiami odnośnie dokumentacji 
technicznej składanej do wniosków. Ponadto zostały wprowadzone dwa nowe 

( zadania, które są przewidziane, jako spełniające warunki formalne do ubiegania 
się o dofinansowanie w ramach ustanowionego programu wieloletniego 
pn. "Narodowy program Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011" do realizacji 
w 2009 r. Są to zadania pn.: "Przebudowa drogi Powiatowej Nr 3313E 
na odcinku 2093 mb (Górki Duże, ul. Polska Wola)" oraz "Remont drogi 
powiatowej Nr 2941 E na odcinku 1250 mb (Starowa Góra, ul. Centralna)". Pani 
Skarbnik omówiła zasady współfinansowania z gmin. Gminy podjęły już 

stosowne uchwały w tej sprawie. W przypadku tych dwóch wniosków, 
uwzględniono je w projekcie budżetu Powiatu na 2009 rok. pokazując nakłady 
na inwestycję w całości. Jeśli nie zostaną pozyskane środki, to będą 

przedstawione inne propozycje. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 
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Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
poinformowała, iż komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały przy jednym głosie przeciwnym. 

Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki poinformował, ż komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Pan Andrzej Opala powiedział, że ma uwagi do przeznaczenia w projekcie 
budżetu na 2009 rok zbyt małych środków na budowę hali sportowej przy 
ZSP w Koluszkach oraz na termomodernizację. Przedstawił także uwagi 
do braku konsultacji w sprawie "schetynówek". Nie przedstawiono propozycji 
inwestycji w innych gminach. Zapytał, czy modernizacja drogi przez Redzeń 

( jest wykonywana w formie pozwolenia czy zgłoszenia na budowę. 

Pan Przewodniczący powitał przybyłych na Sesję Starszy Kapitana Dudę 
i Wójta Gminy Nowosolna - Pana Tomasza Bystrońskiego. 

Wójt Gminy Nowosolna - Pan Tomasz Bystroński odniósł SIę do zamIaru 
uczestnictwa programie przebudowy dróg lokalnych. Poprosił, żeby 

w przyszłości partnersko rozpatrywać i konsultować możliwości udziału 

w programach z Wójtami, jak również konsultować WPI, które powinny być 
spójne. Nadmienił, iż odbyła się Konferencja Bezpieczeństwa Ruchu 
Drogowego, gdzie prezentowanego program, w którym dąży się m.in. 
do poprawy bezpieczeństwa drogi dzieci do szkół. Należy ten program 
realizować. Chciałby rozpoznania jak dana szkoła wpływa na bezpieczeństwo 
dzieci. Pan Wójt zwrócił uwagę, iż należy modernizować drogi gruntowe, 
które są na terenie Powiatu oraz poprosił o odbycie spotkania z Wójtami Gmin. 

Pan Starosta powiedział, że program został stworzony na szybko i można złożyć 
wnioski w przypadku już przygotowanych inwestycji. Są ustalone sztywne 
kryteria oceny wniosków. Sprawa została omówiona ze wszystkimi Wójtami 
i Burmistrzami poza Nowosolną, gdyż Starosta nie uzyskał kontaktu. Podstawą 
jest posiadanie decyzji środowiskowej, jedynie remont zwalnia z posiadania 
decyzji środowiskowej. Szukano możliwości, które zadania mogą zostać 
zakwalifikowane. Tylko przedstawione propozycje inwestycji w Gminach 
Tuszyn i Rzgów mają opracowaną dokumentację. Wypadły drogi w innych 
gminach. Gmina Andrespol była w stanie przeznaczyć kwotę 1 mln zł 

na inwestycję w Janówce, jednak brak jest decyzji środowiskowej. Inwestycje 
musiały się znaleźć również w projekcie budżetu na rok przyszły. Pan Starosta 
nadmienił także o ilości dróg w poszczególnych gminach i powiedział, 

że w każdej gminie sąjakieś drogi gruntowe. 
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Pan Andrzej Opala po uzyskaniu odpowiedzi, że droga w Redzeniu jest 
realizowana formie zgłoszenia stwierdził, że można ją zgłosić do omawianego 
programu. Ponadto powinna być opinia komisji bezpieczeństwa, które drogi 
mają być realizowane. Powinna być przedstawiona ocena merytoryczna. 

Pan Starosta powiedział, że sprawa była omawiana z Burmistrzem Koluszek 
i władze gminy Koluszki wydały opinię, iż nie ma możliwości zgłoszenia tej 
i innych inwestycji w tym roku. 

Pan Wicestarosta powiedział o Termomodemizacji ZSP Nr l w Koluszkach. 
Powiedział, iż zostanie ogłoszony konkurs dotyczący ochrony powietrza 
przewidziany na sierpień/wrzesień przyszłego roku. Podjęto decyzję 

o przeznaczeniu środków na wykonanie niezbędnej dokumentacji. W tym roku 
( sporym wysiłkiem finansowym wymieniane są okna. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 15, "przeciw" - 3, "wstrzymuję się" - l uchwała 
została podjęta. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pkt 15. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sorawie zmiany 
w "Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
na lata 2007 - 2015" przyjętego Uchwałą Nr 2471XXIV/2008 Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego z dnia 29 maja 2008 roku. 

Projekt uchwały przedstawił Starosta Łódzki Wschodni - Pan Piotr 
Busiakiewicz. W Planie Rozwoju Lokalnego proponowana jest tylko zmiana 
dotycząca środków na budowę hali sportowej w Tuszynie, która nastąpiła 
po rozstrzygnięciu przetargu. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

i Finansów oraz Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki. 

Pan Jerzy Kabat - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 
Środowiska i Gospodarki oraz Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji 
Budżetu i Finansów poinformowali, iż komisje jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag. Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, 
w wyniku którego, przy ilości głosów: "za" - 19, "przeciw" - O, "wstrzymuję 
się" - O uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Pkt 16. porządku obrad - Podjęcie uchwalv w sprawie współpracy 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego z Gminą Rzgów w zakresie 
przystąpienia do realizacji "Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008 - 2011 ". 

Pan Starosta powiedział, że Projekt uchwały w sprawie współpracy Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego z Gminą Rzgów w zakresie przystąpienia do realizacji 
"Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008 - 2011" został 

omówiony we wcześniejszym punkcie. Niezbędne jest podjęcie współpracy 
z Gminami w celu złożenia wniosku. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - l, "wstrzymuję się" - 2 uchwała 
została podjęta. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pkt 17. porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie współpracy 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego z Gminą Tuszyn w zakresie 
przystąpienia do realizacji "Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008 - 2011 ". 

Projekt uchwały został omówiony we wcześniejszym punkcie. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 16, "przeciw" - l, "wstrzymuję się" - 2 uchwała 
została podjęta. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Pkt 18. porządku obrad- Podjęcie uchwały w sorawie zmian 
w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na rok 2008. 
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Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Wiśniewska - Naczelnik Wydziału 
Finansowo - Księgowego. Zaproponowane zmiany dotyczą zwiększenia 

środków na zadanie inwestycyjne "Budowa kotłowni w DPS w Lisowicach" . 
Po rozstrzygnięciu przetargu okazało się, iż wybrana finna złożyła rezygnację 
z wykonania przedmiotowego zadania. Nawiązano kontakt z inną finną, 

lecz musi nastąpić zwiększenie kosztów o kwotę 21.516 zł. 

Pan Starosta dodał, że nie było pobierane wadium, firma która zrezygnowała nie 
poniosła więc kosztów. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie Opllll1 Komisji Budżetu 

i Finansów. 

Pani Agnieszka Biała - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
poinfonnowała, iż komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, w wyniku którego, 
przy ilości głosów: "za" - 19, "przeciw" - O, "wstrzymuję się" - O uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pkt 19. porządku obrad - Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie 
międzysesyjnym. 

Starosta Łódzki Wschodni przekazał wcześniej radnym sprawozdanie pisemne, 
które stanowi załącznik nr 18 do protokołu. Poinfonnował, że dodatkowo 
Zarząd podjął uchwałę w sprawie przyjęcia projektu uchwały budżetowej na rok 
2009 oraz w sprawie upoważnienia osób do podpisywania umów partnerskich. 

• Pan Jerzy Kabat zapytał jaka była wartość zlikwidowanego majątku 
po Świetlicy Dworcowej w Koluszkach, a także o podpisanie 
porozumienia z Gminą Brójce w ramach programu wyrównywania różnic. 

• Pan Waldemar Chałat zapytał kto pełni nadzór inwestorki przy 
Termomodemizacji ZSP i na jaką kwotę. 

• Pani Anna Deredas zapytała, czy były jakieś sygnały negatywne 
po zlikwidowaniu Świetlicy Dworcowej w Koluszkach. 
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Pan Starosta odpowiedział, że porozumIeme z Brójcami dotyczy to zakupu 
autobusu do przewozu dzieci. 

Pan Wicestarosta odpowiedział na pytanie w związku z termomodernizacją, że 
umowę zawierał Dyrektor szkoły. Pn Łukowiak powiedział, że umowa została 
podpisana z wykonawcą z Koluszek na kwotę 2.500 zł. 

Pan Wicestarosta powiedział również, że sygnałów negatywnych po 
zlikwidowaniu świetlicy nie był. 

Pan Sekretarz opisał jak wyglądało przejęcie środków po świetlicy. Wartość 
oszacowano na ok. 16 tys. zł. Był to sprzęt zużyty, stary przekazany głównie 
do szkół w Koluszkach, Rodzinnego Domu Dziecka, DPSów, ZOSN i PCPR. 
Część zostało w Starostwie, m.in. część książek. 

Pan Waldemar Chałat powiedział, że rozmawiał z młodzieżą, sporo osób 
korzystało ze świetlicy ale nie było sprzeciwów w związku z jej likwidacją. 
Młodzież oceniała świetlicę pozytywnie, środki zostały jednak dobrze 
spożytkowane. 

Pan Starosta powiedział, że przeprowadzono analizę w szkołach ile osób 
dojeżdżających korzystało z placówki. Okazało się, że faktycznie korzystało 
więcej osób niż było zapisanych. 

Pkt 20. porządku obrad - Interpelacje i zapytania 

Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania: 

- Pan Jerzy Kabat złożył pisemną interpelację z prośbą o przedstawienie 
informacji na temat nakładów na zadania inwestycyjne poniesionych 
w 2008 roku, planowanych do poniesienia w 2009 roku oraz podanie 
średnich wydatków przypadających na poszczególne gminy 
oraz na mieszkańca powiatu. 
Pan Kabat zapytał, czy zakończył się proces próby pozyskania środków 
na remont dróg powiatowych zniszczonych podczas modernizacji kolei 
i jakie są tego wyniki. Pan Kabat zapytał również, w jakim stopniu Radni 
odpowiedzieli na apel Komitetu ds. 40-lecia Zawodowego Pożarnictwa 
w Koluszkach i ile środków pozyskano na ten cel. 

- Pan Opala zapytał, jaka jest odpowiedź na wniosek złożony do Gminy 
Koluszki o wycinkę poboczy przy drogach powiatowych. 
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Pan Bystroński poinformował, iż Gmina Brójce wykonuje czyszczenie 
poboczy przy drogach w Gminie Nowosolna, co również wpływa 

na poprawę bezpieczeństwa. Gmina Brójce dobrze działa na drogach 
powiatowych. Przedstawił także pomysł zakupu kombajnu do wykaszania 
poboczy, mogłoby to nastąpić przy współfinansowaniu gmin i powiatu. 

Pkt 21. porządku obrad - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pan Starosta powiedział, ze sprawa poboczy została zgłoszona w gminie 
Koluszki. Odnośnie zakupu sprzętu przeznaczono środki na zakup samochodu 
do zimowego utrzymania dróg dla gminy Brójce, do tematu zbiórki na sprzęt 
można wrócić. 

Pkt 22. porządku obrad - Wolne wnioski i sprawy różne 

- Komendant PSP - Pan Duda złożył wstępne podziękowania za pomoc 
i zaangażowanie przy przygotowaniu uroczystości 40-lecia Zawodowego 
Pożarnictwa w Koluszkach. Rozliczenie zostało zrobione, ale jeszcze inne 
osoby zadeklarowały przeznaczenie pomocy finansowej. Informację na 
ten temat przedstawi Komendant Zawisza. 

- Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Rzgowie -Regina Bagińska 
przedstawiła wniosek o zwiększenie kontroli przez Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego na placach budów i budynkach 
oddawanych do użytku przez inwestorów na terenie gminy Rzgów. 

Pan Starosta powiedział, że funkcjonowanie PINB jest zadaniem 
rządowym nie Powiatu, ale wniosek zostanie przekazany. 

Pan Przewodniczący przedstawił pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego 
Łódź - Widzew w sprawie analizy oświadczeń majątkowych. 

- Pan Surowiec poinformował o pismach, które wpłynęły w odpowiedzi na 
starania w celu stworzenia Posterunku Sok w Koluszkach z Ministerstwa 
Infrastruktury oraz od PKP, które stanowią załączniki nr 19 i 20 
do protokołu. Plan utworzenia posterunku SOK nie uzyskał aprobaty. Pan 
Przewodniczący przedstawił także propozycję odpowiedzi wygotowanej 
przez Pana Starostę. 

- Przewodniczący Rady poinformował, i wpłynęła skarga na niewłaściwe 
wykonane roboty polegające na likwidacji barier architektonicznych, 
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jednak skarga została wycofana, gdyż wszystkie uchybienia zostały 

usunięte. 

- Przewodniczący przedstawił wniosek złożony przez Komisję Rewizyjną 
w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale określającej wysokość diet 
dla Radnych Powiatu, tak aby wysokość diet była uzależniona od czasu 
uczestnictwa w Sesji. Chodzi tu o spóźnianie się i wcześniejsze wyjścia. 

- Radni otrzymali projekt budżetu powiatu na rok 2009. Ustalono termin 
Sesji. 

Pkt 8. porządku obrad - Zamknięcie obrad XXXI Sesji Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

( Pan Przewodniczący podziękował za uczestnictwo 1 zamknął obrady 
Nadzwyczajnej XXXI Sesji Rady Powiatu. 

Protokołowała: D. Piekarek 

Przewodniczący Rady 
Powiatu Łódz~ego Wschodniego 

RyszJ1 Surowiec 
U \ 

\ 
\ 
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